
Referat fra FAU-møte 24.11.21 Oserød skole 
 

Møtet ble gjennomført på Teams. 

Tilstede: Anniken Braute Gunleiksrud (6.trinn), Hege Asp (7.trinn) Kari Skaalvik (rektor), Marthe Foyn 

Bredstrup (1.trinn), Sandra Kirkevold Røed (5.trinn), Jan Kristian Kjølstad (4.trinn) og Anne Birgitte 

Maltau (3.trinn). 

 

Sak 1: Rektor orienterer 

• Klatreparken 

o Klatreparken er populær og brukes masse. Kari har kontaktet leverandøren, som kommer 

og utbedrer mindre feil/mangler.  

• Adventsgudstjeneste og alternativt tilbud 

o Adventsgudstjeneste i Torød-kirke og alternativt kulturelt tilbud på skolen, den 

26.november. 

• SU-møte 

o SU-møte neste uke. Elevene skal bl.a. fortelle om hvordan de opplever Fysisk Aktiv 

Læring (FAL).  

• Status sykkelsabotasjer 

o Alle på skolen har blitt oppfordret til å si ifra hvis det oppdages sabotasjer. Ingen nye 

hendelser registrert den siste tiden. Dette følges opp igjen når sykkelsesongen starter til 

våren. 

• Nasjonale prøver 

o Resultatene fra nasjonale prøver for fjorårets 7.trinn, er ikke klare. For 5.trinn har 

resultatet vært bedre enn forventet.  

• Ungdata-undersøkelsen 

o Ungdata er lokale barn- og ungdomsundersøkelser der skoleelever over hele landet 

svarer på spørsmål om hvordan de har det, og hva de driver med på fritiden. 

Undersøkelsen er tilpasset barn og ungdom på mellomtrinnet (5.-7.trinn), ungdomstrinnet 

og videregående opplæring. 

o Resultatet fra årets undersøkelse er klart (se ungdata.no) og vil bli tatt med inn i Færder 

kommunes helhetlige plan for oppvekst. 

• Høyt sykefravær 

o Bemanningssituasjonen på skolen er vanskeligere nå enn den har vært under koronatiden 

det siste halvannet året, pga. høyt sykefravær. Mellom 11-15 fraværende daglig og derfor 

mange vikarer. 

• Hurtigtester 

o Skolen har fått tilgang til hurtigtester, som gjør at testing kan iverksettes raskere enn 

tidligere. Det sendes SMS til foreldre, ved behov for testing. 

• Fellessamlinger 

o Veldig hyggelig å kunne gjennomføre fellessamlinger for hele skolen igjen. Det planlegges 

flere samlinger før jul.  

 

Sak 3: Reflekskampanjen 

Årets reflekskampanje planlegges startet i løpet av kommende uke. Kari deler ut reflekser som er igjen 

fra reflekskampanjen i 2014, til elevene, og informerer om kampanjen. 

Planlegger månedlige konkurranser frem til vinterferien, med premiering av den klassen som gjør det 

best hver måned, pluss liten premie til alle ved endt kampanje. Premie i desember; pepperkaker 

og/eller en halv skoletime i klatreparken. 

 



Sak 2: Komiteer 17.mai og Oserøddagen 

• 17.mai komiteen 

o Seks frivillige fra 6.tinn og tre fra 5.trinn har meldt seg til årets 17.mai komitee. 

Trenger flere fra 5.trinn. Sandra følger opp. Dag (5.trinn) kaller inn til det første 

planleggingsmøtet. 

• Oserød-dagen 

o Fire frivillige fra 3.trinn og noen fra 4.trinn. 

o Anne Marte (4.trinn) har opprettet Facebook-gruppe for alle i komiteen.  

 

Lederne av komiteene inviteres til FAU-møte etter jul, for å gi status på arbeidet. 

 

Sak 4: Søknad 

Søknad om finansiering til å etablere pumptrackbane i skolegården, sendes til sparebankstiftelsen 

innen fristen 1.desember.  

 

Katalog med info om husker er bestilt, men ikke mottatt. Søknad om støtte til husker, sendes før neste 

søknadsfrist til våren. 

 

Sak 5: Eventuelt 

• Merking av parkeringsplasser 

o Behov for å merke/male opp parkeringsplassene på forsiden av skolen på nytt. Kari 

melder fra til vaktmester. 

• Merking av gangfelt i veien bak Meny  

o Malingen i gangfeltet er slitt bort. Kommunen vil ikke male på nytt. De mener 

fartsdumper og 30-sone er tilstrekkelig, og at barna uansett krysser veien på 

forskjellige steder. Tas opp med Kari og evt. i SU-møte neste uke. 

• Marte kontakter forrige FAU-kasserer for overføring av fullmakter til konto. 

• Neste FAU-møte 

o Onsdag 12.januar kl 19.00  


